

HOUSE OF COMMONS

Issue No. 100

Monday, September 14, 1987

Chairman: Don Blenkarn

CHAMBRE DES COMMUNES

Fascicule n° 100

Le lundi 14 septembre 1987

Président: Don Blenkarn

Minutes of Proceedings and Evidence of the Standing Committee on

Finance and Economic Affairs

Procès-verbaux et témoignages du Comité permanent des

Finances et des affaires économiques

RESPECTING:

Pursuant to Standing Order 96(2), consideration of the White Paper and other related documents on Tax Reform

CONCERNANT:

En vertu de l'article 96(2) du Règlement, étude du Livre blanc et autres documents connexes, ayant trait à la réforme fiscale

WITNESSES:

(See back cover)

TÉMOINS:

(Voir à l'endos)

Ruby Bjarnason from the Canadian Payroll Association made an opening statement and with the other witnesses answered questions.

At 4:20 o'clock p.m., the sitting was suspended.

At 4:22 o'clock p.m., the sitting was resumed.

David Stewart and Jacques Auger from the Canadian Council of Grocery Distributors made an opening statement and with the other witnesses answered questions.

At 5:19 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Marie Carrière
Clerk of the Committee

Ruby Bjarnason, de l'Association canadienne des employeurs, a fait une déclaration d'ouverture et, avec les autres témoins, répond aux questions.

À 16 h 20, la séance est suspendue.

À 16 h 22, la séance reprend.

David Stewart et Jacques Auger, du Conseil canadien de la distribution des produits alimentaires, ont fait une déclaration d'ouverture et, avec les autres témoins, répond aux questions.

À 17 h 19, le Comité s'ajourne à la convocation de la présidence.

Le greffier du Comité
Marie Carrière

Second Session of the Thirty-third Parliament, 1986-87

Deuxième session de la trente-troisième législature, 1986-1987